

新天新地，新耶路撒冷的盼望

The Hope of the New Heaven and Earth, New
Jerusalem

启 21: 1-8

Rev. 21: 1-8

祈祷 Prayer



一、约翰向当时教会描述新天新地，新耶路撒冷的原因？

III. Why does John describes the New Heaven and Earth, New Jerusalem to the churches?

二、新天新地，新耶路撒冷的描述

I. The description of the New Heaven and Earth, New Jerusalem

1、第一个特征：新 21： 1-2, 5

I. The first characteristic of new Heaven and Earth is “new”.

我又看见一个新天新地。因为先前的天地已经过去了。海也不再有了。

Then I saw ‘a new heaven and a new earth,’ for the first heaven and the first earth had passed away, and there was no longer any sea.

---启21： 1/Rev. 21:1

2、第二个特征：城内没有圣殿 21：3

II. The second characteristic of new Heaven and Earth is that there is not a temple in the city.

我又看见圣城新耶路撒冷由神那里从天而降，预备好了，就如新妇妆饰整齐，等候丈夫。我听见有大声音从宝座出来说，看哪，神的帐幕在人间。他要与人同住，他们要作他的子民，神要亲自与他们同在，作他们的神”。

I saw the Holy City, the new Jerusalem, coming down out of heaven from God, prepared as a bride beautifully dressed for her husband. 3And I heard a loud voice from the throne saying, 'Look! God's dwelling-place is now among the people, and he will dwell with them. They will be his people, and God himself will be with them and be their God.

---启21： 2-3/Rev. 21:2-3

3、第三个特征：城中不再有死亡、悲哀、哭号和疼痛 21：4

III. The third characteristic of new Heaven and Earth is that there will be no more death, mourning, crying, and pain.

神要擦去他们一切的眼泪。不再有死亡，也不再有悲哀，哭号，疼痛，因为以前的事都过去了。

4“He will wipe every tear from their eyes. There will be no more death” or mourning or crying or pain, for the old order of things has passed away.’

---启21：4/Rev. 21:4

三、进入新天新地，新耶路撒冷的资格

II. The qualification to enter the New heaven and Earth, New Jerusalem

1、口渴的人 21: 6

I. people who are thirsty

6他又对我说，都成了。我是阿拉法，我是俄梅夏，我是初，我是终。我要将生命泉的水白白赐给那口渴的人喝。

He said to me: 'It is done. I am the Alpha and the Omega, the Beginning and the End. To the thirsty I will give water without cost from the spring of the water of life.

---启21: 6/Rev. 21:6

2、得胜的人 21：7

II. People who are victorious

得胜的，必承受这些为业。我要作他的神，他要作我的儿子。

Those who are victorious will inherit all this, and I will be their God and they will be my children.

---启21：7/Rev. 21:7

“神阿，我的心切慕你，如鹿切慕溪水。我的心渴想神，就是永生神”

As the deer pants for streams of water, so my soul pants for you, my God. My soul thirsts for God, for the living God.

---诗42：1-2/Ps.42:1-2

总结

Summary

新天新地，
新耶路撒冷的盼望

审判台前的相遇

我们是天国的子民

五旬节，圣灵降临



以色列人的被掳

耶稣，逾越节的羔羊

人的堕落

从创世记到启示录

祈祷/Prayer

